
BRM-III.0012.5.10.2021

Protokół nr 30/21
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się 22 grudnia 2021 r.

Rozpoczęcie posiedzenia: godz. 09:00.
W posiedzeniu wzięli udział:
1. Kamil Bierka
2. Tadeusz Bobrowski
3. Kazimierz Czyż
4. Wojciech Gajewski
5. Łukasz Jaworski
6. Ryszard Kruk – Wiceprzewodniczący Komisji
7. Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji
8. Piotr Skowroński
9. Mirosława Sagun-Lewandowska
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.)

1. Sprawy regulaminowe  .  

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzyła obrady  oraz przywitała 
wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. 
Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 
„quorum”.
Po chwili stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych. 

W dalszej części przypomniała, że radni otrzymali proponowany porządek obrad 
14 grudnia 2021 r. oraz zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie jego 
zmiany.
(Projekt porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)

W związku z tym, że wniosków nie zgłoszono, poddała pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad. 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie przyjęła 
nw. porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku
w 2021 roku.
4. Przyjęcie planu pracy Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku na 2022 rok.
5. Sprawy bieżące.
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Następnie, Przewodnicząca Komisji, przypomniała, że wraz z materiałami radni 
otrzymali protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zapytała, czy są do niego uwagi.
Po chwili stwierdziła, że uwag nie ma, a następnie poddała pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z posiedzenia, które odbyło się  17 listopada 2021 r.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół.

ad pkt 2. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

- w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok (druk nr 39/7),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda. 

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk

- w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok (druk nr 39/1),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda. Zapowiedziała również,
że zostanie przedłożona autopoprawka w zakresie inwestycji z budżetu obywatelskiego.
W dyskusji udział wzięli: radny Tadeusz Bobrowski, Przewodnicząca Komisji Małgorzata 
Lenart, radny Wojciech Gajewski.
W związku z koniecznością zwiększenia, w działach 801 i 854, planu wydatków Wydziału 
Edukacji o łączną kwotę 3.737.074 zł, z przeznaczeniem na wypłatę dotacji oświatowej
w miesiącu listopadzie i grudniu 2021 r. dla niepublicznych przedszkoli, szkół i placówek 
oświatowych, wywiązała się dyskusja dot. systemu wyliczania dotacji dla szkół 
niepublicznych.
Wyjaśnień udzieliły: Z-ca Prezydenta Marta Makuch, Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda.
Z-ca Prezydenta udzieliła odpowiedzi radnemu W.Gajewskiemu wyjaśniając,
że subwencja oświatowa nie pokrywa kwoty na wynagrodzenia.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

2



ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk

- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2022-2037 
(druk nr 39/2),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w wyniku głosowania, większością 
głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk

- w sprawie likwidacji Centrum Kultury i Języka Rosyjskiego - Filii Miejskiej Biblioteki 
Publicznej im. Marii Dąbrowskiej w Słupsku oraz w sprawie dokonania zmiany w statucie 
Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Marii Dąbrowskiej w Słupsku (druk nr 39/5),

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Prezydenta Miasta Marta Makuch oraz  Dyrektor 
Wydziału Kultury Małgorzata Mijewska. Dyrektor Wydziału Kultury zgłosiła również 
autopoprawkę do § 2. ust. 1 pkt 4 dot. błędu pisarskiego, polegającej na zamianie dużej 
litery „D” na małą.
W dyskusji udział wzięli: radny Wojciech Gajewski, radny Kazimierz Czyż, 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart.
Wyjaśnień udzieliły: Z-ca Prezydenta Miasta Marta Makuch oraz  Dyrektor Wydziału 
Kultury Małgorzata Mijewska.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały wraz
z autopoprawką dot. zmiany w § 2. ust. 1. pkt 4, w drugim zdaniu, po kropce -  dużej
na małą literę „d”.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
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ad pkt 3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Edukacji Rady Miejskiej
w Słupsku w 2021 roku.

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart zapytała, czy są uwagi do sprawozdania.
Uwag nie zgłoszono.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku  w wyniku głosowania, jednogłośnie 
przyjęła poniższe sprawozdanie.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
S P R A W O Z D A N I E

z działalności Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w 2021 roku

Informacje ogólne

Komisja Edukacji pracowała w następującym składzie:

Kamil Bierka
Tadeusz Bobrowski
Kazimierz Czyż
Wojciech Gajewski
Bożena Hołowienko - do marca 2021 r.
Łukasz Jaworski
Ryszard Kruk - w-ce Przewodniczący Komisji
Małgorzata Lenart - Przewodnicząca Komisji
Mirosława Sagun-Lewandowska
Piotr Skowroński

Komisja na 10 posiedzeniach omówiła zagadnienia z zakresu oświaty, sportu, 
kultury i promocji, które zostały zapisane w planie pracy na rok 2021. Z wyjątkiem 
wizyty na stadionie przy ul.Zielonej oraz Klubie Strzeleckim Gryf, niestety z powodu 
pandemii nie udało nam się odbyć „fizycznie” zaplanowanych wizyt studyjnych. Jednak 
na obrady zapraszaliśmy przedstawicieli jednostek, którzy swą działalność przedstawiali 
nam w formie prezentacji.

Członkowie Komisji brali udział w pracach zespołów i komisji powoływanych przez
Prezydenta Miasta Słupska. W styczniu, lutym, marcu, kwietniu oraz maju obrady komisji
odbywały się z wykorzystaniem środków komunikowania się na odległość.

Komisja zrealizowała następujące zagadnienia:
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STYCZEŃ:
Dyrektor Słupskiego Ośrodka Kultury, pani Jolanta Krawczykiewicz przedsta-wiła 
raport z działalności placówek kultury podczas pandemii Covid 19
oraz zaznajomiła radnych ze szczegółami przeprowadzki z ul. Braci Gierymskich 
do Szkoły Kultury na ul. Banacha. 

LUTY:
Wytyczne do organizacji przedszkoli, szkół i placówek oświatowych na rok szkolny 
2021/2022.

MARZEC:
Raport na temat wyników konkursów stowarzyszeń sportowych na rok 2021. 
Wsparcie uczniów z niepełnosprawnością w przedszkolach, szkołach i placów-kach
prowadzonych przez Miasto Słupsk. 
Prezentacja pani dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi
nr 4 im. Gustawa Morcinka, Danuty Wyrwas na temat działań na rzecz dzieci
z niepełnosprawnościami i działalności szkoły.

KWIECIEŃ:
Realizacja polityk społecznych w słupskim Aquaparku 3Fale.
Plan rekrutacji do przedszkoli i szkół na rok szkolny 2021/2022.

MAJ:
Organizacja szkolnictwa specjalnego w Słupsku. Prezentację multimedialną 
przedstawiającą działalność Słupskiego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. 
UNICEF przedstawiła pani dyrektor Magdalena Skóra.

CZERWIEC:
Wizyta studyjna na stadionie przy ul. Zielonej w Słupsku. Dyrektorka SOSiR, pani 
Agnieszka Klimczak przedstawiła informacje na temat przeprowadzanych 
inwestycji oraz spraw bieżących.
Podsumowanie zakończonych sezonów w słupskich klubach w sportach zes-
połowych oraz oferta wakacyjna miasta na sportowe wakacje.
Oferta NGO w zakresie kultury oraz edukacja kulturalna w Słupsku.

WRZESIEŃ:

Wizyta studyjna w Klubie Strzeleckim „Gryf Słupski” przy ul. Zamiejskiej
w Słupsku.

PAŹDZIERNIK:
Podsumowanie wyników egzaminów zewnętrznych - ósmoklasisty, egzaminu 
maturalnego i egzaminów potwierdzających kwalifikacje zawodowe w sesjach 
egzaminacyjnych w 2021 roku.

LISTOPAD:
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Program współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2022. 
GRUDZIEŃ

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Edukacji Rady Miejskiej
w Słupsku.
Przyjęcie planu pracy Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku
na 2022 rok.

ad pkt 4. Przyjęcie planu pracy Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku na 2022 rok.

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart przypomniała, że członkowie Komisji 
otrzymali projekt planu pracy. Poprosiła o ewentualne uwagi i propozycje zmian.
W dyskusji udział wzięli: radny Wojciech Gajewski, Przewodnicząca Komisji Małgorzata 
Lenart, radny Tadeusz Bobrowski.
Radny Wojciech Gajewski zaproponował zorganizowanie wspólnego posiedzenia Komisji 
Edukacji i Finansów, na którym zostanie omówiona działalność  Słupskiego Centrum Usług
Wspólnych po przejęciu prowadzenia finansów i kadr szkół podstawowych,  włączając
w to wizytę studyjną.
Radny Tadeusz Bobrowski zgłosił sugestię nt. ww. posiedzenia, aby przed spotkaniem
w siedzibie jednostki radni otrzymali pisemną informację zawierającą porównanie 
funkcjonowania jednostki do 2021 r. i po przejęciu obsługi szkół podstawowych,
w tym zawierającą plusy i minusy zwiększenia zakresu działania, opinię jednostki,
co wymaga poprawy itp., co ułatwi Komisji formułowanie ewentualnych wniosków.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, jednogłośnie przyjęła nw. plan pracy.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------

P L A N  P R A C Y
Komisji Edukacji  Rady Miejskiej w Słupsku na  2 0 2 2  r o k .

STYCZEŃ:
Oferta dla dzieci i młodzieży na ferie zimowe.

LUTY:
Plan rekrutacji do szkół ponadpodstawowych w roku szkolnym 2022/2023.

MARZEC:
Wnioski i rekomendacje z diagnozy osobowości absolwentów (uczniowie klas VIII 
oraz I i II szkół ponadpodstawowych) testem Profi Competence for Young 
przeprowadzonej w związku z sytuacją pandemiczną.
Raport w sprawie wyników konkursów stowarzyszeń sportowych.
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KWIECIEŃ:
Plan rekrutacji do przedszkoli i szkół podstawowych na rok szkolny 2022/2023.
Inicjatywy prozdrowotne Trzech Fal (z wyłączeniem polityk społecznych)
oraz współpraca  Parku Wodnego 3Fale z jednostkami miejskimi – MOPR
i SOSiR.

MAJ:
Wizyta studyjna w Słupskim Centrum Usług Wspólnych po przejęciu prowadzenia 
finansów i kadr szkół podstawowych.

CZERWIEC:
Podsumowanie zakończonych sezonów słupskich klubów w sportach zespołowych. 
Słupski Związek Sportowy w systemie szkolnej edukacji.
Propozycje wakacyjne dla słupskich uczniów.
Współpraca z organizacjami pozarządowymi - sprawozdanie.

WRZESIEŃ:
„Zdolni z Pomorza” w Słupsku. Program wsparcia młodzieży szkolnej.
Szkolnictwo niepubliczne w Słupsku.  Oferta,  finansowanie,  problemy i  obszary
współpracy z miastem.

PAŹDZIERNIK:
Współpraca z organizacjami pozarządowymi.
Wizyta studyjna w Filharmonii - perspektywy rozwoju.

LISTOPAD:
Szkolnictwo wyższe w Słupsku - współpraca miasta z Akademią Pomorską oraz 
innymi szkołami wyższymi ze Słupska i innych miast. Zaproszenie
na obrady Komisji przedstawicieli uczelni.

GRUDZIEŃ:
Oferta miasta na ferie zimowe dla dzieci i młodzieży.
Wizyta w Szkole Kultury przy ul. Banacha.
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Edukacji Rady Miejskiej
w Słupsku w 2022 roku.
Przyjęcie planu pracy Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku
na 2023 rok.

Komisja przyjęła, że ze względu na trudną do przewidzenia sytuację pandemiczną, 
plany, zwłaszcza wizyty studyjne, mogą ulec zmianie.

ad pkt 5. Sprawy bieżące.

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart, zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos
w  tym punkcie.
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Na wniosek Komisji, Z-ca Prezydenta Marta Makuch, przedstawiła informację
nt. połączenia od 1 stycznia 2022 r. Wydziału Kultury oraz stanowiska Pełnomocnika 
Prezydenta Miasta Słupska ds. sportu z Wydziałem Współpracy i Promocji.
Z-ca Prezydenta uzasadniła połączenie względami praktycznymi oraz ulepszeniem 
jakości pracy. Dodała, że w wyniku ww. działań liczba etatów nie ulegnie zmianie.

Radni Wojciech Gajewski oraz Kazimierz Czyż zwrócili się do Z-cy Prezydenta z sugestią, 
a przeanalizowanie zmiany nazwy Wydziału z uwzględnieniem w tej nazwie „Kultury”
i „Sportu”.
Radny Kazimierz Czyż nawiązał do swojej propozycji nadania jednej z ulic Słupska nazwy
Johna Lennona.
W odpowiedzi, radny Wojciech Gajewski, przypomniał o konieczności  m.in. wskazania 
we wniosku ulicy, która ma być nazwana.

Na tym porządek obrad został zrealizowany. 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart podziękowała wszystkim za udział, a następ-
nie zamknęła obrady.
Zakończenie posiedzenia: godz. 10.10.
Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor BRM

Przewodnicząca Komisji Edukacji

Małgorzata Lenart
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